
董事会决议
   ___________________公司（以下简称“公司”）于____年___月__日在_________________ 召开了第____次董事会，会议应到___人，实到____人，代表100%表决权。会议在召集和表决程序上符合《公司法》及公司章程的有关规定，形成决议如下;

1、 同意企业在火币全球专业站开立账户进行数字资产投资交易。

2、同意授权_________（身份证号：              ）全权代表公司实际管理、操作公司在火币全球专业站开立的进行数字资产投资交易的账户（开户名:           ），包括但不限于对账户进行充值、提现、交易、变更密码、更换手机号码、电话确认、视频认证等行为。
全体董事签字或盖章：
                                     ___________________公司
                                     日期：  年  月  日

Board Resolution 

The following resolution was passed at the _______ (first/second/third…..) meeting of the Board of Directors of _______________(company name) (the “Company”) at____________________( the location of holding this meeting) on _________(DD/MM/YY) in accordance with the Corporation Law and the Constitution of the Company, and the quorum is _____________ and the number of people attended is_______________, which represents 100% of voting rights.

It was resolved that:

1. the Company opens and maintains an account on Huobi.pro to engage in digital asset investments (“the Account”);

2. _[person’s name]________ ( ID No. :_______________) is authorized and directed, in his/her discretion, to manage and operate the Account under the Account Name___________________ to engage in all relevant activities, including but not limited to replenishment, withdrawal, transaction, password change, phone number change, phone verification, and video verification.

Director signature：           Printed name：                 Date：

Director signature:
      Printed name：                 Date：

Director signature：           Printed name：                 Date：

Director signature:
      Printed name：                 Date：
——————————————（Company Seal）

                    Date: DD/MM/YY


